
 

 

Spørsmål om vegen gjennom Haukåsen FV 411. 

 

 

Vegen gjennom Haukåsen er i svært dårleg forfatning, vegen er på 

god veg til å gå fullstendig i oppløysing. Dei som  utfører 

vedlikehaldet driv til stadighet og fyller i slaghola men vegen blir 

verre og verre. 

1. Kva standar eller beskrivelse er vegvedlikehaldet utført etter, 

kva står i annbudsdokumentet som entrepenøren arbeider etter. 

2. Eg reknar med at fylket har ein plan for asfaltering av fylkesvegane, 

når kan me forventa at det kjem ny asfalt på    

  FV 411.  

 

Martin Soltveit 

 

 

 


